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Ako najradšej trávite 
voľný čas? 

Mimo zimy si rada oddýchnem 
pri práci v záhrade. Inak mám 
rada výlety do okolia Žiliny s 
rodinou, čítanie … a more, 
milujem more :D  

Aká je Vaša obľúbená 
kniha? 

Mám rada škandinávske krimi 
(C. Läckberg, J. Nesbo a pod.).  

V e ľ m i d o b r e p r i n i c h 
z r e l a x u j e m , v y p n e m a 
zabudnem na všetko okolo. 

NA SLOVÍČKO 
Naši učitelia tak, ako ich nepoznáte! Tentokrát s Luciou Petrášovou

Prečo ste si vybrali učiteľské 
povolanie?  
Na strednej škole ma bavili predmety biológia a  chémia, 
preto som sa rozhodla ísť na medicínu a  ako poslednú 
možnosť som si dala prihlášku aj na čistú chémiu. Prvý rok 
som sa prípravu na medicínu podcenila a  ostala som na 
čistej chémii. To bola takmer čistá fyzika (ktorú mám úplne, 
že najviac v obľube :D) a matematika. Tak som „zutekala“ na 
kombináciu biológia – chémia, tá sa však otvárala len ako 
učiteľská kombinácia. 

Neskôr som si uvedomila, že by som nedokázala uniesť tak 
obrovskú zodpovednosť akú na svojich pleciach nesie každý 
jeden lekár a  tiež sa priznám, že pohľad na krv mi nie je 
najmilší :D. Tak som sa udomácnila v  obore biológia 
a  chémia. Neskôr sme počas štúdia absolvovali prvé praxe 
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Aký je Váš obľúbený film? 
Prečo? 

Séria Harryho Pottera (dôvody 
nie sú potrebné :D). 

Nedotknuteľní (tam si myslím, že 
zdôvodnenie tiež netreba). 

Akú hudbu si radi 
pustíte? 

Staršia slovenská a česká tvorba. 

Čo by ste ešte chceli 
dosiahnuť / zažiť? 

Chcela by som viac cestovať, 
potúlať sa aspoň po európskych 
krajinách, ale momentálna doba 
a naše malé deti nám to s 
manželom veľmi nedovoľujú :D  

Zmenili by ste nejaké 
svoje životné rohodnutia? 

Asi nie, som vďačná za to všetko, 
čo mám a  čo ma v  ž ivote 
stretlo.Mám skvelého manžela, 2 
malých neposlušných chalaňov, 
p r á c u , k t o r á m a n i e k e d y 
vyčerpáva, ale zas naopak aj 
napĺňa… 

Prezradíte nám Vašu radu 
do života? 

“Carpe diem.”

na stredných školách a  tam som sa akosi našla. Cítila sa som 
sa medzi žiakmi ako ryba vo vode, aj keď začiatky neboli ľahké.  

Čo Vás zaujalo na predmetoch, ktoré 
vyučujete? 
Spätosť so životom a prírodou, ich vzájomné prepojenie a 
dopĺňanie sa. 

Keby ste mali presvedčiť študentov, 
aby sa venovali biológii a chémii, 
povedali by ste, že … 
Povedala by som, že sú to najkrajšie predmety, aké existujú :D 
Ale nie, presne preto, prečo zaujali aj mňa. 

Prečo je vzdelanie dôležité? 
• Pre postavenie v spoločnosti 

• Pre uplatnenie v živote 

• Pre pocit dôležitosti a spokojnosti každého jedného človeka 

• Pre realizáciu svojich plánov a túžob 

Čo by ste na vzdelávacom systéme 
zmenili?  
• Redukcia učiva niektorých predmetov 

• Využitie nových metód najmä u mladších študentov, 

• Zameranie sa na predmety (skôr ako 2 posledné roky v 
škole), ktoré študenti potrebujú na VŠ 

Aké chyby si všímate u študentov? 
Že sa učia pre známky :( Neprepájajú informácie a nehľadajú 
súvislosti.  

Odhalíte nám niečo, čo o Vás možno 
ešte nevieme? 
Asi 10 rokov som aktívne chodila na krasokorčuľovanie, 
neskôr aj ako tréner.  

Počas štúdia na VŠ som strávila krásnych 5 rokov v McDonalde 
na Obchodnej :D  
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